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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 25. juli 2013
stillet følgende spørgsmål nr. 546 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Spørgsmål 546:

”Ministeren bedes redegøre for de eksportmæssige overvejelser og forhold i relation til 
mærkning af, om fødevarer er halalslagtet eller ej.”

Svar:

Jeg antager, at der spørges til, om det vil have eksportmæssige konsekvenser for 
erhvervet at mærke kødet med, at det er halalslagtet eller ej. Jeg har derfor bedt 
Fødevarestyrelsen om at rette henvendelse til erhvervet for at få deres vurdering af dette
og vil herefter vende tilbage til udvalget.
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